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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Wiceprzewodniczący Rady JAN ŚCISEŁ   

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ja mam zapytania. Pierwsze zapytanie 

dotyczy losu dyrektora Gimnazjum Nr 1 – Jerzego Zbiciaka. Czy Dyrektor znajdzie zatrudnienie w 

lubartowskich szkołach, placówkach oświatowych? Do tej pory nikt z nim nie rozmawiał i o to 

chciałem zapytać. Drugie pytanie dotyczy losu nauczycieli, którzy uczą w gimnazjum. Coraz bliżej 

już konkretnych rozwiązań, reformy oświaty – czy Ci nauczyciele znajdą pracę tutaj w szkołach 

lubartowskich?  I trzecie pytanie. Otóż mamy tutaj na sali wnioskodawcę zapytania z poprzedniej 

sesji. Pytanie dotyczyło możliwości przesunięcia gazonów betonowych tutaj przed Urzędem, żeby 

zwiększyć szerokość chodnika i umożliwić parkowanie swobodne. Czy Pan Burmistrz już rozważał 

taka ewentualność, żeby przesunąć te gazony i poprawić jakość poruszania się mieszkańców przy 

Urzędzie i parkowania samochodów? Według mnie w niczym by tutaj nie zaszkodziło takie 

przesunięcie pół metra, czy nawet o jeden metr tych gazonów w kierunku środka placu. 

 

BURMISTRZ MIASTA 

Pan Przewodniczący Ściseł podniósł kwestię Pana dyrektora Gimnazjum Nr 1. Ja mogę tylko 

powiedzieć tyle na tę chwilę, że w myśl przepisów, dyrektor gimnazjum, które jest włączane w 

ramach reformy oświaty, że dyrektor gimnazjum, które jest włączane do szkoły podstawowej, z 

obowiązku ustawowego staje się Wicedyrektorem tej szkoły. Więc sprawa dla Pana dyrektora Jerzego 

Zbiciaka jest sprawą otwartą, ustawowo ma zagwarantowane, żeby zostać Wicedyrektorem Szkoły 

Podstawowej Nr 1. Kwestia …, przyjmuję jako sygnał, uzgodnień, jeśli chodzi o Rynek i gazony te 

z kwiatami na poszerzenie parkingu. Przyjmujemy ten sygnał, no i organizacja ruchu zostanie 

zrobiona. Myślę, że nie będzie przeszkód, żeby je przesunąć. 

 

 


